

de M. Beaudry Leman, comme représentant de la Ville à la Commission des Services Electriques, et ce aux mêmes conditions que les autres membres de ladite Commission.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 5 juillet, 1912, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, MM. Dupuis, Lachapelle et Godfrey.

1.—Soumis un rapport du Surintendant des Parcs au sujet du partage de \$1,500 votés pour les concerts dans les parcs.

Résolu: De faire la division dudit montant comme suit:	
L'Harmonie de Montréal, 3 concerts . . .	\$255
L'Harmonie Concordia, 3 concerts . . .	255
L'Alliance Musicale, 3 concerts . . .	255
Victoria Rifles, 3 concerts, . . .	255
Highlanders Military Band, 2 concerts . . .	170
Fanfare des Vétérans, 1 concert . . .	50
Fanfare La Presse, 1 concert . . .	50
Fanfare Collège Ste-Elizabeth, 3 concerts . . .	70
Société Musicale Ste-Arsène, 3 concerts . . .	75
	\$1,435

Les \$65 restant disponibles devant servir au cout du transport des chaises, éclairage, etc.

Ces concerts devant avoir lieu dans les parcs et aux dates désignés par le Surintendant des Parcs.

2.—Soumise une lettre de W. H. Scrogie Ltd., offrant de donner des concerts tous les jeudis soirs dans les parcs de la Ville.

Résolu: D'accorder la permission demandée et de prier La Cie Scrogie de s'entendre avec le Surintendant des Parcs pour le choix des parcs où auront lieu ces concerts. Le coût de ces concerts devant être entièrement à la charge de ladite Compagnie. Le Bureau des Commissaires se réservant le droit de révoquer cette permission en aucun temps.

3.—Soumis un rapport du Chef du département des Maladies Contagieuses sur la réclamation de Melle A. Côté pour salaire comme infirmière à l'Hôpital des Varioloxy.

Résolu: De payer le salaire de Melle A. Côté jusqu'au 1er juillet.

4.—Soumis le rapport du Chef du département des Incendies transmettant les changements qui sont survenus durant la quinzaine se terminant le 30 juin 1912.

Résolu: D'approuver lesdits changements.

5.—Soumise une lettre de la University Settlement of Montreal transmettant une requête demandant la construction d'un bain dans le quartier St-Laurent, aux environs du Square Dufferin.

Résolu: De référer au Surintendant des Parcs avec prière de faire un plan dudit parc et de prier le Surintendant des Bâtisses de faire rapport sur l'opportunité de construire un bain au Square Dufferin.

6.—Soumis un rapport du Chef du département des Incendies informant le Bureau qu'il a remercié de leurs services les pompiers J. St-Jean, No. 15, Ovila Payette, No. 33 et Oscar Leduc, No. 24.

Résolu: D'approuver ledit rapport.

7.—Sur recommandation des différents chefs de départements, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil comme suit:

10. A l'effet de Permettre à L. A. Jacques de construire une soule à charbon à l'ouest du No. 830 rue St-Patrick aux conditions mentionnées dans le rapport de l'Ingénieur en Chef.

20. A l'effet de permettre à R. J. Knox de construire une trappe au coin des rues Centre et Condé, aux conditions mentionnées dans le rapport de l'Ingénieur en Chef.

3.—A l'effet de payer un compte de \$5,498 à l'Hôpital St-Paul pour jours supplémentaires d'hospitalisation, pour semestre finissant le 30 juin 1912.

40. A l'effet de payer \$3,531 à l'Hôpital Alexandra pour jours supplémentaires d'hospitalisation pour trimestre finissant le 30 juin 1912.

Mr. Beaudry Leman, as representative of the City on the Electrical Commission, on the same conditions as the other members of said Commission.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 5th July 1912, p.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée, Messrs Dupuis, Lachapelle and Godfrey.

1.—Submitted a report from the Superintendent of Parks anent the apportionment of the \$1,500 voted for concerts in the parks.

Resolved: That the above sum be divided as follows:

L'Harmonie de Montréal, 3 concerts . . .	\$255
L'Harmonie Concordia, 3 concerts . . .	255
L'Alliance Musicale, 3 concerts . . .	255
Victoria Rifles, 3 concerts . . .	255
Highlanders Military Band, 2 concerts . . .	170
Fanfare des Vétérans, 1 concert . . .	50
Fanfare de la Presse, 1 concert . . .	50
Fanfare St. Elizabeth College, 3 concerts . . .	70
Société Musicale Ste. Arsène, 3 concerts . . .	75
	\$1,435

The cost of transporting the chairs and of lighting, to be charged against the available balance of \$65.

The above concerts to be held in the parks designated, and at the dates fixed, by the Superintendent of Parks.

2.—Submitted a letter from W. H. Scrogie Ltd, offering to give concerts every Thursday evening in the parks of the City.

Resolved: That said permission be granted and that the said company be requested to arrange with the Superintendent of Parks as to the parks where said concerts shall be held. The cost thereof to be paid entirely by the company. The Board of Commissioners reserve the right to revoke said permission at any time.

3.—Submitted a report from the Chief of the Contagious Diseases department on Miss A. Côté's claim as nurse at the Small-Pox Hospital.

Resolved: That Miss A. Côté's salary be paid until the 1st of July.

4.—Submitted a report from the Chief of the Fire department on the changes which were made during the fortnight ending on the 30th June 1912.

Resolved: To approve said changes.

5.—Submitted a letter from the University Settlement of Montreal transmitting a petition asking for the construction of a bath in St. Lawrence Ward, near Dufferin Square.

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of Parks for a plan of said park and that the Superintendent of Buildings be requested to report on the advisability of erecting a bath in Dufferin Square.

6.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department informing the Board that he dismissed firemen J. S. Jean No. 15, Ovila Goyette No. 33 and Oscar Leduc No. 24.

Resolved: To concur in said report.

7.—On the recommendation of the different heads of Departments, it was

Resolved: To report to Council as follows:

10. To allow Mr. L. A. Jacques to erect a coal chute west of No. 830 St. Patrick on the conditions mentioned in the Chief Engineer's report.

20. To allow Mr. R. J. Knox to erect a trap door, corner of Centre and Conde streets, on the conditions mentioned in the Chief Engineer's report.

30. To pay an account of \$5,498 to the St. Paul Hospital for supplementary nursing days, for the six months ending on the 30th June 1912.

40. To pay \$3,531 to the Alexandra Hospital, for supplementary nursing days, for the three months ending the 30th June 1912.

50. To grant a paid-up policy of \$1,000 to ex-chief Z. Benoit.